

# ENTRIES FOR THE 2025 FIA KARTING EVENTS

21 Jan 2025



Registrations for the 2025 FIA Karting Championships, Cups and Trophies are open since Monday, January 20th on the FIA Karting website by following the <https://registrations.fia.com/cik>

For the Mondokart.com FIA Karting European Championships – OK and OK-Junior, it is possible to enter up to two events per category instead of the full Championship, by selecting one of the Wild Card registration forms.

In KZ and KZ2, this option is limited to one single event. In KZ2 Masters, the Wild Card registration does not apply since there is only one round to compete.

Entries close on Wednesday 4 weeks before the event. An additional period, at a higher price, is open until Wednesday 3 weeks before the event, except for the FIA Karting Academy Trophy which is managed through a restricted access - reserved for ASN concerned - with specific closing dates.

10 days before Sporting Checks (Monday midnight), each competitor will automatically receive an email informing him that he must confirm or not the participation of the registered driver.

A table summarising the 2025 closing dates and fees is available on the link: [closing of entries](#)

Only payments by credit card (Visa or MasterCard) or by bank transfer are accepted.

The registration form offers the possibility for the user to save his registration in draft form in order to be able to check it or to complete it before submitting it. It is also possible to check the status of the registration online.

# INSCRIPTIONS AUX ÉPREUVES FIA KARTING 2025

Les inscriptions aux Championnats, Coupes et Trophées FIA Karting 2025 sont ouvertes depuis lundi 20 janvier sur le site FIA Karting en suivant le lien <https://registrations.fia.com/cik>

Pour les Championnats d'Europe FIA Karting Mondokart.com - OK et OK-Junior, il est possible de s'inscrire au maximum à deux épreuves par catégorie au lieu du Championnat complet, en sélectionnant un des formulaires d'inscription Wild Card.

En KZ et KZ2, cette option est limitée à une seule épreuve par catégorie. En KZ2 Masters, l'enregistrement Wild Card ne s'applique pas comme il n'y a qu'une seule manche à concourir.

La clôture des inscriptions est fixée au mercredi 4 semaines avant l'épreuve. Un délai supplémentaire, à un prix majoré, est possible jusqu'au mercredi 3 semaines avant l'épreuve, excepté pour le Trophée Académie FIA Karting qui est disponible via un accès restreint - réservé aux ASN concernées - avec des dates de clôture spécifiques.

10 jours avant les vérifications sportives (lundi minuit), chaque concurrent recevra automatiquement un email lui signifiant qu'il devra impérativement confirmer ou non la participation du pilote inscrit.

Un tableau récapitulatif des prix et dates de clôture 2025 est disponible au lien : [clôture des inscriptions](#).

Seuls les règlements par carte bancaire (Visa ou MasterCard) ou par virement bancaire sont acceptés.

Le formulaire d'inscription offre la possibilité pour l'utilisateur de sauvegarder son inscription sous forme de brouillon afin de pouvoir le vérifier ou le compléter avant de le soumettre. Il est également possible de consulter en ligne l'avancement de l'état de validation de l'inscription.